
Geachte dames en heren, 
 
Het Utrechts Landschap zou nog schriftelijk een vraag beantwoorden van mw. Koelewijn n.a.v. de 
bespreking van de SB Ronald McDonald Huis in de commissie RGW. Vraag en antwoord vindt u 
hieronder.  
 
Mevrouw Koelewijn vraagt mevrouw Coumou of het Utrechts Landschap in gesprek is met de 
universiteit en/of haar partners over natuurcompensatie op het terrein van het USP. Mevrouw Coumou 
geeft de eerste vraag door aan mevrouw Geesink van het Utrechts Landschap. Voorgesteld wordt 
deze vraag schriftelijk te beantwoorden.  
 
Hierbij het schriftelijke antwoord van het Utrechts Landschap op de gestelde vraag in de 
Statencommissie: 
Er zijn verkennende gesprekken geweest tussen Utrechts Landschap, UMC en UU. Deze waren er op 
gericht om een aantal weilandpercelen buiten de rode contour privaatrechtelijk veilig te stellen tegen 
toekomstige ruimtelijke ontwikkelingen door aankoop/erfpacht door Utrechts Landschap. Daar is geen 
gezamenlijke overeenstemming over bereikt.  
 
Met vriendelijke groet, 
 
Ruud Poort 
Adjunctgriffier Provinciale Staten van Utrecht 
06-18300527 
Ruud.poort@provincie-utrecht.nl 
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